



COMPANY
PROFILE

NSC

شركة نسيم السنبلة
NASEEM AL SUNBULAH CO.



التميز | الخبرة | التفوق | القوة
POWER | SUPERIORITY | EXPERIENCE | DISCRIMINATION

TABLE OF CONTENTS

المحتويات

COMPANY VISION

رؤية الشركة

◆ About Us

◆ من نحن

◆ Our Vision

◆ رؤيتنا

◆ Our Mission

◆ مهمتنا

SERVICES

الخدمات

◆ Specialized Cleaning Services

◆ خدمات النظافة المتخصصة

◆ Housekeeping Services

◆ خدمات النظافة للمرافق

◆ Hospitality Services

◆ خدمات الضيافة الخاصة

◆ Maintenance And Operation Services

◆ خدمات الصيانة والتشغيل

◆ Specialized Administrative Services

◆ الخدمات الإدارية المتخصصة

◆ Pest Control Services

◆ خدمات مكافحة الحشرات والآفات

◆ Comprehensive Domestic Maintenance

◆ الصيانة المنزلية الشاملة

◆ Agricultural Services (Horticulture)

◆ خدمات الزراعة والبستنة

◆ Nutrition And Subsistence Services

◆ خدمات التغذية والإعاشة

◆ Restoration And Renovation Services

◆ خدمات الترميمات والتجديدات



معلومات عنا ABOUT US

”

تهدف **شركة نسيم السنبلة** إلى تلبية الاحتياجات الإدارية والتشغيلية للقطاعات العامة والخاصة بالمملكة، ومواكبة النمو والتميز في تقديم الخدمة للعملاء، واستمرار تطوير الخدمات اللوجستية، ورعاية كوادرها البشرية، انطلاقاً من دورنا الوطني في قطاع الخدمات اللوجستية، وتعزيزاً لمكانتنا الرائدة، واكبنا بخطى تطويرية وثيقة مسيرة المملكة في برنامج التحول الوطني ٢٠٢٠، فوضعنا برنامجنا الداخلي في، التحديث الشامل والتوسع الاستراتيجي، ورسمنا أهداف مستقبلية لمواكبة رؤية المملكة ٢٠٣٠ وتحقيق تطلعاتها على المستويات كافة. ونفخر بكوادرنا الوطنية ذات الكفاءة المعرفية والإدارية والاستشارية العالية التي تنهض بمهمة التحول الاستراتيجي، وتنفيذ أهدافها في التوسع والنمو من خلال تطوير الهيكل الإداري، وتحديث البنية التحتية وتطويرها

”

NSC aims to meet the administrative and operational needs of the public and private sectors in Saudi Arabia. And keeps up with the evolution and excellence in Customers' providing services, continued logistics development, and concerns for its human resources. proceeding from our national roles, and to strengthen our groundbreaking positions in the logistics sector, we keep up the development steps in National Transformation Program 2020, we have created the internal program in the comprehensive update and strategic expansion, then we set the future goals to achieve all aspirations at all levels and keep up Saudi Arabia vision 2030. We are proud of our national cadres with high competence of knowledge, management and consultative that advance the task of strategic transformation, and implement its goals of expansion and evolution through the administrative structure development, and modernize the infrastructure.



رؤيتنا OUR VISION

رؤية
VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

”

شركة نسيم السنبلة شركة ذات مسؤولية محدودة، توفر خدمات لوجستية وحلول متكاملة، وخدمات فعالة في المملكة العربية السعودية، لدعم نمو سوق التجارة المحلي والدولي وتقديم خدماتنا ضمن أعلى مستويات الجودة لعملائنا، وتحقيق توقعات شركائنا، من خلال توظيف كوادر بشرية فعالة وذات خبرة مهنية عالية، ونوفر أحدث الخدمات للمرافق لتحقيق قيمة مضافة للمشاريع تعود بالفائدة على العملاء

”

NSC is a limited liability company, provides logistic services, integrated solutions and efficient services in Saudi Arabia, within highest quality and professional experience, and the latest services to the facilities, to achieve added value of the projects that benefit the customers, and to support the evolution of the local and international commerce market.



خدماتنا OUR SERVICES



خدمات النظافة المتخصصة
SPECIALIZED CLEANING SERVICES



خدمات الضيافة الخاصة
HOSPITALITY SERVICES



خدمات الصيانة والتشغيل
MAINTENANCE AND OPERATION SERVICES



الخدمات الإدارية المتخصصة
SPECIALIZED ADMINISTRATIVE SERVICE



خدمات مكافحة الحشرات والآفات
PEST CONTROL SERVICES



الصيانة المنزلية الشاملة
COMPREHENSIVE DOMESTIC MAINTENANCE



خدمات الزراعة والبستنة
AGRICULTURAL SERVICES (HORTICULTURE)



خدمات التغذية والإعاشة
NUTRITION AND SUBSISTENCE SERVICES



خدمات الترميمات والتجديدات
RESTORATION AND RENOVATION SERVICES



خدمات النظافة للمرافق
HOUSEKEEPING SERVICES



خدمات النظافة المتخصصة

تقدم الشركة برنامج خدمات نظافة متخصصة للمرافق المختلفة التي تشمل المجمعات السكنية، والمرافق التعليمية، والمرافق الصحية والتجارية حيث يتم تقديم هذه الخدمات من قبل فريق عمل مهني متخصص إحترافي يقوم بإستخدام احدث المعدات والاجهزة

- ◀ الخدمات المقدمة:
- ◀ تنظيف الشقق السكنية والفلل ومكاتب الشركات.
- ◀ تنظيف الارضيات الخشبية .
- ◀ تنظيف الرخام والسيراميك.
- ◀ تنظيف النوافذ، والمطابخ والحمامات والجدران والأسقف.
- ◀ تنظيف وتعقيم خزانات المياه.
- ◀ تنظيف ما بعد البناء والترميم.

SPECIALIZED CLEANING SERVICES

We provide a specialized cleaning services program for various facilities, Residential complexes, educational facilities and the health and commercial Facilities, where these services are provided by a professional team that uses The latest equipment and devices.

The Provided Services:

- › Cleaning apartments, villas and corporate office.
- › Wooden floor cleaning.
- › Marble and ceramics cleaning.
- › Windows, Kitchens, bathrooms, walls and ceilings cleaning.
- › Cleaning and sterilization of water tanks.
- › Post-construction and restoration cleaning





خدمات النظافة للمرافق

من بين آثار العصر الحديث على البشرية الطلب المتزايد على ظروف معيشية وبيئة عمل صحية. لذلك فإن المدارس والمستشفيات، والبنوك والمراكز التجارية والمباني الإدارية والعديد من المرافق الحيوية تحتاج إلى عناية دائمة من أجل منع التلوث وانتشار الأمراض وتوفير البيئة الصحية اللازمة. إن الشركة مع أخذها هذا المفهوم في الاعتبار تقوم بتقديم خدمات مهنية إحترافية لنظافة المرافق وتأمين التجهيزات اللازمة لجميع قطاعات السوق

< وتتميز هذه الخدمات :

- < تحديد إحتياجات عملائنا والأهداف التي يتطلعون إليها بأقل التكاليف وأعلى معايير الجودة.
- < إدارة الخدمات من قبل مدراء مشاريع ومشرفين لديهم خبرات عالية .
- < القوة العاملة التابعة لنا على درجة عالية من التدريب والإحتراف المهني .
- < تنظيف النوافذ، والمطابخ والحمامات، والجدران والأسقف.
- < القوة العاملة مجهزة بأحدث أنظمة الإدارة والمعرفة العلمية والتقنية .
- < الأدوات والأجهزة المستخدمة حديثة وملائمة لكل المواقع .
- < استخدام مواد كيميائية آمنة وفعالة ومسجلة لدى وكالة حماية البيئة .
- < نقوم بإعداد برنامج خدمة يتناسب مع متطلبات العميل.
- < تطبيق إجراءات مشددة لضبط الجودة.
- < نقدم ضمان لخدمتنا .



HOUSEKEEPING SERVICES

One of the impacts of modern age on humanity is the demand for Hygienic living conditions and working environment. Schools, Hospitals, banks, commercial centers, office buildings and many Other facilities require constant care in order to prevent Contamination, the spread of disease and retain healthy EnvironMent. With this concept in mind, Our Company provides Professional Housekeeping services to all market segments. These services are distinguished:

- › Identify Our Customer Needs and Objectives With The lowest cost and highest quality standards.
- › Service management by highly experienced project managers and supervisors.
- › Our workforce is highly trained and professionally trained.
- › Our WorkForce is Highly Trained and Customer Service Oriented.
- › We Utilize Proper Systems, Technology, Know-How, Tools and Equipment.
- › We Use EPA-Registered, Safe, and Cost Effective Chemicals.
- › Customize A Service Program to Suite Our Customer Requirements.
- › We Apply Strict Quality Control Measures.
- › We provide a Guarantee Our Service





خدمات الضيافة الخاصة

توفر الشركة فريق عمل مؤهل لأداء الخدمات إلى عملائها الكرام في جميع أنحاء المملكة حيث تقوم بتقديم القهوة والشاي والمشروبات المتنوعة إلى الموظفين والضيوف بطريقة احترافية وفي الوقت المطلوب وتعتبر هذه الخدمة إحدى الملامح والسمات المميزة لبرنامج الضيافة العربي الذي تقوم بتقديمه الشركة وهذا يتطلب بالضرورة أهمية اختيار الموظفين الملائمين للقيام بهذه الخدمة المميزة حيث يخضع الأشخاص الذين يتم اختيارهم إلى تدريب مكثف في مبادئ اللباقة والضيافة والترحيب اللازمة لتمكينهم من النجاح في هذه الوظيفة الحساسة

- < المرافق التجارية والطبية.
- < المرافق السكنية والصناعية.
- < الأهداف التشغيلية تشمل:
- < تقليص وقت التوقف عن العمل للصيانة.
- < خفض المصروفات التشغيلية
- < إطالة العمر التشغيلي للمعدات.
- < التشغيل الآلي للمعدات.
- < دعم وسائل السلامة والحفاظ عليها.

HOSPITALITY SERVICES

The company offers a qualified crew to perform services to its valued customers all over the Kingdom of Saudi Arabia, where it serves coffee, tea, and various beverages to the employees and guests in a professional and timely manner. This service is one of the distinctive features of the Arab hospitality program offered by the company. This necessitates the importance of selecting the right crew to perform this distinctive service, who had extensive training in the principles of tact, hospitality, and welcoming, to succeed in this sensitive service.





خدمات الصيانة والتشغيل

يتم التطبيق الفعال للمعايير التشغيلية بالإضافة إلى أنظمة إدارة الصيانة المصممة بالكمبيوتر للتخطيط لبرامج الصيانة الوقائية والصيانة التصحيحية لجميع المرافق التي تفخر الشركة بخدماتها. نقدم خدمات الصيانة والتشغيل على مدى واسع من المرافق والتي تشمل:

- ◀ المرافق التجارية والطبية.
- ◀ المرافق السكنية والصناعية.
- ◀ الأهداف التشغيلية تشمل:
- ◀ تقليص وقت التوقف عن العمل للصيانة.
- ◀ خفض المصروفات التشغيلية
- ◀ إطالة العمر التشغيلي للمعدات.
- ◀ التشغيل الآلي للمعدات.
- ◀ دعم وسائل السلامة والحفاظ عليها.



MAINTENANCE AND OPERATION SERVICES

Operational and professional standards are effectively applied by following the highest security and safety systems for preventive and periodic maintenance programs for all facilities.

- › Sanitary and plumbing works.
- › Paints and addressing architectural problems.
- › Electrical Works.
- › Maintenance of air conditioning and refrigeration.
- › Maintenance of elevators and escalators.

Operational objectives include:

- › Reduce downtime for maintenance.
- › Reducing operating expenses
- › Extend the equipment's operating life.
- › Automation of equipment.
- › Safety support and maintain.





الخدمات الإدارية المتخصصة

تقوم الشركة بتوفير كوادر مؤهلة لخدمة الشركات والمؤسسات بحيث يتم من خلاله منح المزيد من الوقت والجهد للشركات والمؤسسات للتركيز على مجال عملها الاساسي وبالتالي تخفيض التكاليف على العملاء وتوفير الكوادر المؤهلة لهم بزمان قياسي الكوادر التي يتم توفيرها كالتالي:

- < موظف إداري
- < مساعد إداري
- < موظف استقبال
- < سكرتارية
- < سائقين
- < عمال تحميل و تنزيل
- < سائق رافعة شوكية
- < عمال خطوط إنتاج
- < موظفين علاقات عامه والرد على الهاتف

SPECIALIZED ADMINISTRATIVE SERVICE

The company provides qualified cadres to serve companies and institutions, it's let companies and institutions to focus on their core business, and thus reduce costs to customers and provide qualified cadres as fast as possible. The cadres provided are as follows :

- Administrative employee
- Manager assistant
- Receptionist
- Secretarial
- Drivers
- Load and unload goods workers
- Forklift driver
- Production line workers
- Public relations and answering the phone employees.





الصيانة المنزلية الشاملة

عبارة عن برنامج للصيانة الوقائية والصيانة التصحيحية تم تصميمه خصيصاً لتقديم خدمات متخصصة للمنازل الخاصة، والفلل والمجمعات السكنية، الخدمات المقدمة:

- ﹀ صيانة أنظمة وأجهزة التكييف .
- ﹀ الصيانة الوقائية للسباكة والكهرباء.
- ﹀ الصيانة الدورية للمسبخ.
- ﹀ الصيانة المنزلية الشاملة
- ﹀ مكافحة الحشرات والآفات.
- ﹀ صيانة المزروعات وأعمال البستنة.
- ﹀ أعمال الترميمات والتجديدات والدهانات.
- ﹀ خدمات النظافة المتخصصة.

COMPREHENSIVE DOMESTIC MAINTENANCE

It's a preventive and corrective maintenance program, It is specially designed to provide specialized services for private homes, villas and residential complexes. The provided services:

- Air-condition systems and device maintenance.
- Plumbing and electricity' preventive maintenance.
- Swimming pools' periodic maintenance
- Comprehensive domestic maintenance
- Pest control.
- Plant maintenance and horticulture.
- Restorations, renovations and paints.
- Specialized cleaning services.





خدمات مكافحة الحشرات والآفات

نطبق أحدث النظم التشغيلية بمهنية ومعايير جودة بكفاءة عالية لأن فريقنا يقوم باستخدام أحدث المعدات والأجهزة الآمنة وتطبيق أحدث التقنيات العلمية. كما إننا نستخدم مواد كيميائية معتمدة من قبل وكالة حماية البيئة ونقدم ضمان على خدماتنا. خبراء وتقني الشركة مدربون على مكافحة جميع أنواع الحشرات التي تشمل النمل الأبيض المدمر للمنشآت، والصراصير، والفئران المسببة للتلفيات، والحشرات المتلفة للحبوب الغذائية والمنتجات المخزنة. بالإضافة إلى الحشرات الموسمية الأخرى

الخدمات المقدمة:

- ك مكافحة الحشرات الطائرة والزاحفة.
- ك مكافحة الفئران والقوارض.
- ك مكافحة النمل الابيض (معالجة وقائية وتصحيحية).
- ك مكافحة الحشرات المنزلية بصورة دورية منتظمة.
- ك خدمات التبخير للمستودعات

PEST CONTROL SERVICES

We apply the latest operating systems with professionalism and high efficiency of quality standards, where our team uses the latest equipment, secure devices and technology. We also use certified chemicals, our experts and technicians are trained to control all kind of pests, damaging mice, and insect which cause damage to food grains and stored products. In addition to the seasonal insects and epidemics.

The provided services:

- › Flying and crawling insects control.
- › Mice and rodents control.
- › Termite control (Preventive treatment).
- › Domestic insects' regularly control.
- › Fumigation services for warehouses.





الخدمات الزراعية والبستنة

تقدم الشركة خدمات فريدة في مجال التشجير وتنسيق المواقع والحدائق وصيانتها حيث يقوم المهندسين المحترفين التابعين للشركة وفريق العمل التقني المزود بأنظمة وبرامج التصميم الملائمة، والأدوات والمعدات اللازمة بدراسة إحتياجات العميل ثم القيام بمسح ميداني للمرفق أو الموقع ثم إقتراح وإعداد الحلول المناسبة، وتضمن فائتمة عملائنا: الفنادق، والمستشفيات، والمباني الإدارية، والمراكز التجارية، والمجمعات السكنية والقصور... الخ. إننا نهتم بالعميل، ونقوم بتطوير خدماتنا بصورة دائمة من خلال التدريب المستمر للموظفين والحصول على أحدث التقنيات

AGRICULTURAL SERVICES (HORTICULTURE)

We provide a unique service and maintenance in gardening and landscaping, where the company's professional engineers and technical group uses appropriate design systems and programs, and the needed tools and equipment to study the client's needs, then do a field survey of the location, and then suggest appropriate solutions for the customer. As we provide professional services package for hotels, hospitals, administrative buildings, commercial centers, residential complexes, palaces etc..

For customer satisfaction, we continuously develop our services through continuous staff training and access to the latest technology



خدمات التغذية والإعاشة

توفر الشركة فريق عمل مؤهل لأداء الخدمات إلى عملائها الكرام في جميع أنحاء المملكة حيث تقوم بتقديم القهوة والشاي والمشروبات المتنوعة إلى الموظفين والضيوف بطريقة احترافية وفي الوقت المطلوب وتعتبر هذه الخدمة إحدى الملامح والسمات المميزة لبرنامج الضيافة العربي الذي تقوم بتقديمه الشركة وهذا يتطلب بالضرورة أهمية اختيار الموظفين الملائمين للقيام بهذه الخدمة المميزة حيث يخضع الأشخاص الذين يتم اختيارهم إلى تدريب مكثف في مبادئ اللباقة والضيافة والترحيب اللازمة لتمكينهم من النجاح في هذه الوظيفة الحساسة

NUTRITION AND SUBSISTENCE SERVICES

The company provides nutrition and subsistence services to employees in companies, hotels, factories and large facilities, where meals are prepared with professional standards through an equipped central kitchen to provide various meals to restaurants, companies, businessmen, factories, educational institutions, and health care facilities throughout the Kingdom of Saudi Arabia. We are committed to find innovative solutions to service challenges in a huge competitive environment by combining the cooking and nutrition skills with global standards, where we apply the training programs and high-quality standards in addition to the continuous development of our staff and programs.

خدمات الترميمات والتجديدات

تم إنشاء خدمات الترميمات والتجديدات وذلك من منطلق الرغبة في تدعيم الأنشطة المختلفة للشركة و خصوصاً في قطاع المرافق وللإستفادة القصوى من الفرص التسويقية المتاحة للشركة في ظل الطلب المتنامي لهذا برون اف ام في السوق الداخلي. وكذلك توفير الدعم الفني الكامل لكافة قطاعات ومشاريع الشركة المختلفة مما يعود بالأثر الجيد على عملاء الشركة وإحتياجاتهم. وتماشياً مع توجهات وإستراتيجيات الشركة نحو توفير الحلول الخدمية المتكاملة.

RESTORATION AND RENOVATION SERVICES

The renovation and renovation services were created to support the various activities of the company, especially in the utility sector, to benefit of the available marketing opportunities to the company in the local market. As well as provide full support for all sectors and projects of the company, which has a good impact on the company's customers and their needs. In line with the company's directives and strategies to offer integrated service solutions.

Restoration and Renovation Services Lines:

- › Architectural and interior design.
- › Electrical and electromechanical designs.
- › Civil and architectural works for the existing buildings' rehabilitation.
- › Paints and addressing architectural problems.
- › Sanitary and plumbing works.
- › Electrical and mechanical works.
- › Installation of security fence and barriers.
- › Interior and exterior architectural finishes.
- › Agriculture works (design, implementation, and maintenance).
- › Emergency and disaster Services.

خطوط أعمال خدمات الترميمات والتجديدات:

- › أعمال التصميم المعماري والتصميم الداخلي.
- › أعمال التصاميم الكهربائية والإلكتروميكانيكية.
- › الأعمال المدنية والمعمارية لتأهيل المباني القائمة.
- › أعمال الدهانات ومعالجة المشاكل المعمارية.
- › أعمال السباكة والصرف الصحي.
- › الأعمال الكهربائية والميكانيكية.
- › تركيب السياج الأمني والحواجز الخرسانية.
- › أعمال التشطيبات المعمارية الداخلية والخارجية.
- › أعمال الزراعة (تصميم وتنفيذ وصيانة).
- › خدمات الطوارئ/الكوارث (لاسمح الله).

منذ إنشائها نوعت الشركة أعمالها في الخدمات اللوجستية . ولقد حرصت إدارة الشركة على إرساء قواعد الاحترافية في جميع أنحاء منظومتنا. فنحن نملك فريق من الفنيين والإداريين المؤهلين تأهيلاً عالياً آخذين على عاتقهم دائماً الرعاية الكاملة لعملائنا و أود أن أشيد بهذه الجهود التي حولت شركاتنا لتصبح قادرة على المنافسة حقاً. كما أود أيضاً أن أعتنم هذه الفرصة لأشكر عملائنا والشركاء الاستراتيجيين لدعمهم الدائم لنا .

أخيراً نود أن نؤكد على أن ثقة عملائنا هي أئمن ما لدينا , والتزامنا التام لعملائنا بتوفير أفضل الخدمات والمنتجات.

Since its inception, the company has diversified its business in logistics and contracting. The management of the company has been keen to establish professionalism throughout our system. We have a team of highly qualified technicians and administrators who always take full care of our customers and would like to pay tribute to these efforts that have transformed our companies to become truly competitive. I would also like to take this opportunity to thank our customers and strategic partners for their constant support.

Finally, we would like to emphasize that the trust of our customers is our most precious asset, and our total commitment to our customers to provide the best services and products.

عملائنا Our Clients



مجموعة بن لادن السعودية
SAUDI BINLADIN GROUP

أرامكو السعودية
saudi aramco



Marriott®



Holiday Inn



CROWNE PLAZA®
HOTELS & RESORTS

NESMA
UNITED INDUSTRIES



Larsen & Toubro

MatteX
Group



مصانع الخياط للطوب الأحمر
EL-KHAYYAT RED BRICKS FACTORIES
Central Region المنطقة الوسطى

Gandour®
SINCE 1857

غندور®
SINCE 1857

MAHMOOD
SAEED STEEL®
building tomorrow...today!

Almutlak
TRADE & INDUSTRIES

DB SCHENKER

شركة مصانع الخليج العربي المحدودة
ARABIAN GULF MANUFACTURERS LTD.

جمجوم
Jamjoom
للحلول الطبية
Medical Solutions



شركة نسيم السنبلة
NASEEM AL SUNBULAH CO.

CR : 4030335031 VAT : 311534610500003

Get In Touch



+966 55 122 4099



info@nsc-sa.com



www.nsc-sa.com



شارع الأندلس - الحمراء - جدة - ٢١٥٣١ ، المملكة العربية السعودية
Andalus Street - Al Hamra'a - Jeddah - 21531, Saudi Arabia

